Be Open About Animal Research Day 2022 (#BOARD22) 
 
It is now less than a month today until Be Open About Animal Research Day (#BOARD22), which will take place during the Felasa conference (16 June).

I am contacting you directly, as we have had confirmations from many institutions from all over the world about their participation, however we haven’t received any information from your own institution and I was hoping that you may be able to help us.
 
For BOARD22 we would very much like to include the logo of all EARA institutions as supporters, and we plan to do so unless you indicate otherwise. If that is not going to be possible, please contact our BOARD co-ordinator Maria Vlastara.

In addition, if your institution would like to participate further – perhaps with a short statement of support for BOARD/or in support of openness in animal research in general – please just send that over to Maria as soon as you can. If you think that you can include any other materials as well please also indicate that.

Kind regards,

Kirk Leech
EARA executive director
European Animal Research Association
3.04 LABS Atrium, Stables Market, Chalk Farm Rd, London NW1 8AH
M: +44 (0) 77 1552 5535
www.eara.eu
Twitter | Facebook | LinkedIn | Instagram 
Sign up for our weekly news updates!
Be Open About Animal Research Day 2022 (#BOARD22)
Von heute an ist es weniger als ein Monat bis zum Be Open About Animal Research Day (#BOARD22), der während der Felasa-Konferenz (16. Juni) stattfinden wird.
Ich wende mich direkt an Sie, da wir Bestätigungen von vielen Institutionen aus der ganzen Welt über ihre Teilnahme erhalten haben, jedoch haben wir keine Informationen von Ihrer eigenen Institution erhalten, und ich hatte gehofft, dass Sie dies tun könnten, um uns zu helfen.
Für BOARD22 würden wir gerne das Logo aller EARA-Institutionen als Unterstützer aufnehmen und planen dies, sofern Sie nichts anderes angeben. Sollte dies nicht möglich sein, wenden Sie sich bitte an unsere BOARD-Koordinatorin Maria Vlastara.
Außerdem, wenn sich Ihre Institution weiter beteiligen möchte – vielleicht mit einer kurzen Unterstützungserklärung für BOARD/oder zur Unterstützung der Offenheit in der Tierforschung im Allgemeinen – bitte senden Sie das einfach so schnell wie möglich an Maria. Wenn Sie der Meinung sind, dass Sie auch andere Materialien hinzufügen können, geben Sie dies bitte auch an.
Mit freundlichen Grüßen,
Kirk Leech
EARA-Geschäftsführer 
